
Zápis z 6. jednání komise životního prostředí ze dne 7.10. 2019 

Přítomni: Štifter, Bartizalová, Dědič, Frydrych, Kousal, Vápeník, Votava 

Omluveni: Ivan, Pařízek 

Neomluven:  

Tajemník KŽP: Flener 

 

Zahájení jednání: 18:05 

Konec jednání: 19:30 

 

1. Informace z OŽP 

 Pan Flener informoval o terénním šetření ohledně pastvy ovcí na Řivnáči. Pastva ovcí na 

Řivnáči je dle vyjádření odborníků (Rom, Skalický, Kubík) v pořádku. Vřesoviště nejvíce 

poškozuje nadměrné množství venčených psů v této oblasti.  

 Pan Flener informoval o možnosti samovýroby dřeva z městských lesů. Cena za kubík 

dřeva je 150,- Kč včetně DPH. 

2. Informace o třídění odpadů 

 Pan Štifter informoval o rozhodnutí městské rady. Rada města se rozhodla využít 

možnost dotace na intenzifikaci sběru odpadu. Projekt počítá s koupí 1000 ks 

popelnic na plast a 1000 ks popelnic na papír. Momentálně probíhá anketa na 

Facebooku ohledně velikosti popelnice (120 l, 140, 240 l) Popelnice by měli být 

vyvážené 1x za 14 dnů.  

3. Nepořádek v okolí Řivnáče 

 Paní Bartizalová vznesla prosbu, zda by bylo možné požádat městskou polici o 

častější kontrolu lokality Řivnáč. Často se zde vyskytují mladiství, kteří zde dělají 

nepořádek. 

4. Nákup zavlažovacích vaků 

 Paní Bartizalová se dotazovala, zda odbor životního prostředí bude v příštím roce 

nakupovat vaky na zavlažování stromů. Pan Flener informoval komisi životního 

prostředí, že nákup vaků bude prováděn i v následujícím roce, dle potřeby. 

Momentálně je na území města okolo 60 vaků na zavlažování. 

5. Informace o pachtovném SCVK 

Pan Štifter informoval o pachtovném SCVK. 

 

 

Zapsal: Bc. Pavel Flener                                           Ověřil: Ing. Martin Štifter 


